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Opinions 
Aquesta tribuna pública, com podríem dir-ne, que voldriem que fos 

—i moltes vegadas s'ha aconseguit— un Hoc on es pagues constatar l'in-
quietud i l'opinió deis santaeulaliencs en tot el que ens afecta, comenga 
un nou cicle any al de la seva vida i de la vida de la Revista. Un any 
que probablement será més o menys com els anteriors però que nos-
altres hem de procurar que sigui una mica millor per a tots. Aquesta 
plana pot ser Vocasió de que tots colíaborem, amb suggerències i criti-
ques, a aquest millorament. Envieu les vostres opinions, com sempre, 
a Isabel Vails - Can Elias. 

DECEPC1Ö 

,..Ja és vespre fa estona, i estant a 
la vora del foe, més aviat fent nosa a 
les dones, Càvia tot d'una diu: té rao 
que avui diuen una missa pel metge, 
un o altre tením d'anar-hi; jo hl puc 
anar, die; i em eanvio de roba, aga-
fo el cotxe i me'n vaig. 

Entro a l'esgiésia, acabaven de co-
mençar la missa, i és en aquest mo-
ment que m'he sentit decepoíonat: 
l'església quasi buida, i al moment el 
pensament se m'ha escapat i m'ha dit; 
som uns desagraits. 

Semblava que un home que ja feia 
anys que corría pels indrets dels nos-
tre pöble, I que poques cases hi deuen 
haver que a aigú no I'hagi alleujat 
d'alguna malaltia (deixant de banda els 
defectes que ens pensàvem trobar-li, 
ja que no erec que en aquests mo-
ments pesln gaire, i considérant que 
també tenia les seves virtuts), dones 
sembla que l'església podia estar for-
ça plena. 

Érem unes quinze persones a cada 
banda, més dones que homes, entre 
elles la senyora vidua i filia i alguns 
familiars. És veritat que feia molt fred, 
però penso que quan tenim mal i 
anem a buscar el metge, no ens cau-
ria gaire bé que ens digués: no vine 
perqué tine massa fred. 

Sortint, al portai, he sentit com aIgú 
donava el pèsam a la senyora vidua, 
cosa que sembla està molt bé, dones 
pels afectats deu ser un eonsol. 

Si explico aquest fet, no és pas per-
qué jo h! vaig anar, ja que ben just 
em va venir, i per altra banda fora 
una gran estulticia, sino perqué penso 
que de vegades sense fer gaire es-
forç es podria mostrar un agra'iment 
que, sovint, eis que el reben segura-
ment que ho aprecien més que el re-
gal més bonic que els poguéssim fer. 

És la primera vegada que m'atrevei-
xo a eseriure a la nostra revista, i per-
do si alguna cosa no està prou bé. 

Joan 

ARA ESTÀ i\AÉS CLAR 

L'exposieió que En Josep Estrada i 
Garriga fa, en el passat nùmero d'a-
questa Revista, sobre si Ronsana s'ha 
d'escriure amb «s» o amb «q», crec 
qua és molt convlneent i ens treu, a 
mi el primer, del dubte en que està-
vem. Agraeixo, i segurament que la 
redacció de la Revista també, a l'es-
mentat senyor Estrada, el treball que 
ha desenrotliat, per aelarir conceptes, 
no diré equivocats, però s i una mica 
confosos. 

Falcó 

BON SERVEI 

Com tothom ja sap, el nostre carter, 
en Domènec Torras, va tenir la dissort 
de topar amb un automòbii, del que en 
va quedar malparat. Jo i molts vàrem 
pensar que el servei de cartería que-
darla vacant, ja que dit accident pri-
varla a en Domènec, i per bastant 
temps, del compliment de la seva tas-
ca diària. No ha estât així. El seu ger-
ma el supleix més que bé, fent un ser-
ve! al veïnatge digne de major lloan-
ça, évitant, a l'ensems, a les autori-
tats locals tenir de solucionar un pro-
blema més. Des d'aquestes ratlles, a 
la vegada que desitjo un prompte gua-
rlment d'en Domènec, agraeixo, i em 
penso que no sóc sol, a l'Enric, que 
desinteressadament fa aquest servei 
que, per impediment físie, nó pot fer 
el seu germà. 

S. M. J. 

EL IVIOVIMENT INFANTIL 
M'add e rei xo a l'opinió que l'amiga 

Carme Duran, escriu en el «Ronsana» 
del mes de desembre. La trobo molt 
eneertada. Jo també veig que serla bo 
que els infants del Rieral es poguessin 
reunir les tardes dels dies festius. 
Però... com fer-ho? Els falta el princi-
pal: el Hoc. Si fossin moltes families 
que veiessin bé aquesta neeessitat, en 
podríem parlar, i com que la unió fa 
la força, podria ser fácil realitzar-ho. 
Tots els que estiguessin ínteressats en 
portar-ho a bon fi, podrien fer arribar 
la seva opinio per mitjà d'aquesta sec-
ció de la nostra Revista. 

C. E. B. 

CAL UNA SOLUCiÖ 
Un tema que s'ha discutit aquests 

últims dies per la Sagrera ha estât 
l'embussament de les clavegueres pu-
bliques a causa de la quantitat de re-
siduus de granja que s'hi aboquen. 
Uns, diuen que és intolerable tal ma-
nera de procedir; altres, que les clave-
gueres están mal fetes, que si no te-
nen permis, que si han pagat per fer-
ho, etc., etc. Agrairíem que es donés 
un aclaració oficial de l'assumpte i, so-
bretot, que es prenguin les mesures 
convenients per subsanar aquesta si-
tuaeió, dones els perjudicats som tots 
els veins del barri. 

Uns veïns 

EL SERVEI DE TELÈFONS 
Sovint ens queixem dels serveis pu-

blies. De vegades, per vici, però, d'al-
tres vegades, amb rao. És de justicia, 
dones, valorar i agrair eis esforços que 
es fan per a millorar aquests serveis. 

A Santa Eulalia, avui, penso que cal 
agrair el treball tan ben fet que porta 
a terme la senyoreta telefonista. Tots 
ens adonem que atendre eom cai el 
servei de telèfons és una tasca difícil 
i molt cansada. També deu ser veritat 
que eis abonats al telèfon som, sovint, 
molt pesats i impertinents. No obstant 
això, la telefonista de Santa Eulàlia és 
atenta, servicial, es preocupa de debò 
de les conferències demanades i, el 
que val més, és amable amb tothom. 

Penso que podem ben felicitar-la. 
M. G. 

Estación de Servicio 
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